

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SPECIALIZED INVESTMENT COMPOUNDS Date: 03-03-2021 03:06:00 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التجمعات الاستثمارية المتخصصة التاريخ: 03-03-2021 03:06:00 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>SPECIALIZED INVESTMENT COMPOUNDS announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة التجمعات الاستثمارية المتخصصة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 03-03-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 03-03-2021</p>
<p>Material changes in the Company's assets</p>	<p>التغيرات الهامة على موجودات الشركة</p>
<p>please be informed that the Specialized Investment compound Company has purchased the building located on the Industrial city –sahab , which is divided into five floors for apartments and the area of each floor is 405 square meters at land No.1996 in abuSwanah in Rageem Area With a cost of 450,000 JD and leased by Mas Al Safi Company, which achieves a financial benefit on The company annually</p>	<p>عملا بتعليمات الافصاح يرجى العلم أن شركة التجمعات الاستثمارية المتخصصة قد اشترت المبنى الواقع في مدينة التجمعات الصناعية –سحاب و التي تقسم الى خمسة طوابق للشقق و مساحة كل طابق 405 متر مربع على قطعه رقم 1996 حوض 3 ابو صوانه / الرقيم والتي تبلغ كلفته 450,000 دينار و المستأجرة من قبل شركة الصافي و التي تحقق فائده ماليه على الشركة سنويا .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Maen Hiassat Position: Finance Manager</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Maen Hiassat المنصب: مدير مالي</p>